
Verslag SIS Jaarvergadering 2020 

Het kwam er dan uiteindelijk toch van! In normale tijden houden we de Jaarvergadering in 
mei, nu werd het door de coronacrisis 12 september en ook nog eens onder speciale 
conditie’s. Doorgaans hebben we een kleine 70 deelnemers, dat zat er in de 1.5 m. wereld 
niet in, we hadden maar plek voor 50 
mensen. Nadat de uitnodigingen 
verstuurd waren was dit aantal snel 
bereikt maar door een paar afzeggingen 
bleven er 43 over, onder deze 
omstandigheden ook een mooi aantal. 
De opstelling van de zitplaatsen in rijen 
op 1.5 m. zorgde niet voor de 
gezelligste ambiance maar dat werdt 
het wel. Voor het volgende evenement; 
de Jongdierenavond gaan we de zaal 
indeling anders aanpakken. De meeste 
deelnemers kwamen uit Zuid-Holland maar mooi vonden we dat er ook weer leden van ver 
kwamen. Martien, Jos, Patrick en Koen uit Brabant, Dimitri en Jefferey uit Noord-Holland en 
Arthur en Herman resp. uit Overijssel en Flevoland, bravo dat waarderen we! We mochten 
ook een nieuw lid begroeten, Eduard ter Laak (pas lid sinds juni) had ook de weg naar het 
Zuiderpark gevonden. We hopen dat hij het naar de zin heeft gehad en goede contacten 
heeft weten te leggen. De vergadering verliep vlot, bij de prijsuitreiking van de 
Jubileumshow 2019 namen de winnaars prachtige prijzen in ontvangst die door Joke 
Rombouts gemaakt waren. Patrick Janssen en Kees v.d. Weel werden benoemt tot ‘’Lid van 
Verdienste’’vanwege de vele werkzaamheden welke zij voor de club hebben verricht. Patrick 
heeft een kleine 15 jaar verschillende bestuursfunctie’s bekleed, waarvan de laatste 6 jaar 
als secretaris, hetgeen hij ook een paar jaar combineerde met het penningmeesterschap. 
Kees was vele jaren de huisfotograaf van de clubbijeenkomsten in Den Haag en runt ook al 
14 jaar het ringenbureau, als fotograaf is hij gestopt maar het ringenbureau blijft hij gelukkig 
runnen. Het laatste uurtje van de vergadering kon men onder elkaar lekker bijpraten en de 
presentatie van de nieuwe rastekeningen bekijken, het was ondanks al de beperkingen toch 
een geslaagde avond. Zie hieronder het verslag van de vergadering. 

Opening. De voorzitter heet iedereen welkom en blikt terug op de geslaagde Jubileum 
showdagen en gaat verder met de constatering dat het coronavirus voor veel problemen 
zorgt in onze hobby op vereniging bijeenkomsten en op showgebied en het creativiteit 
vereist om onze clubactiviteiten doorgang te laten vinden. De voorzitter staat ook stil bij de 
ernstige gezondheid problemen van ons ‘’Lid van Verdienste’’ Ruben Feuerberg en de 
beheerder van de clubbar ‘’good old’’ Jacques Beijersbergen en wenst beiden beterschap.     

Mededelingen. De voorzitter geeft uitleg over onze motivatie voor het verplaatsen van de 
clubdagen naar december. De belangrijkste reden is het aantal zieke duiven na de 
oktobershows van de laatste jaren, veel duiven zijn dan nog niet uitgeruid en dus 
kwetsbaarder voor stress. In december is de conditie van de duiven beter en zullen er 
hopelijk geen duiven ziek van de show thuiskomen maar de duiven thuis trainen is ook een 
voorwaarde.                                                                                                                                                 
• De extra SIS avond in augustus is door de coronacrisis vervallen.     Klik onder of boven 
voor volgende pagina. 



• De voorzitter stelt de vraag wat te doen met de Jongdieren avond op 24 oktober, 
doorgaan? Wellicht in twee zalen met max. 50 leden?                                                                                   
• Hetzelfde geldt voor de Clubdagen 11 en 12 december maar hier is wel duidelijk dat het 
niet kan in de oude opzet, op de tweede dag zijn er wel 200 leden/bezoekers en is met de 
1.5 m. regel onuitvoerbaar. Opties zijn: terug naar één dag, minder duiven per inzender, 
maximaal aantal deelnemers en bezoekers (alleen leden) Alternatief is op locatie keuren. Er 
komen suggesties uit de zaal, het doorgaan van de clubactiviteiten is belangrijk voor ons 
allen.                                                                                                                                                            
• Eind september komt het bestuur met voorstellen voor beide clubevenementen, dit alles 
onder voorbehoud i.v.m. eventuele aanscherping van de coronaregels.                                                   
• Clubactiviteiten 2021:                                                                                                         
Jaarvergadering 29 mei.                                                                                                                      
Extra SIS avond 28 augustus.                                                                                                    
Jongdierenavond 30 oktober.                                                                                                          
Clubdagen 10 en 11 december. 

Kascontrole. Simon Visser en Ton Roos hebben de kascontrole gedaan en Simon heeft 
schriftelijk verklaart dat alles in orde is en er netjes en verzorgd uitziet. Simon Visser is 
aftredend, Marco v.d. Burg meldt zich aan als nieuw commissie lid. Volgend jaar is Ton Roos 
aftredend.  

Verslag van de penningmeester. De penningmeester zegt dat 2019 een duur jaar was voor 
de club, mede door de jubileumactiviteiten, het clubweekend heeft in totaal € 7.800, - 
gekost. Twee grote kostenposten waren de twee avonden in Parkoer met het ‘’vragenuurtje 
en het diner (70 eters) en de Spaanse keurmeesters. Hier tegenover staan de opbrengst van 
het recordaantal inschrijvingen en de loterij.                                                                                      
• Het saldo bedraagt per 1-9-2020 €7.658,--                                                                                          
• Het Financieel verslag zit in de bijlage van de SIS Nieuwsbrief van september.                                                                                                                                                                                                      
• De automatische incasso loopt goed maar de penningmeester ziet graag meer  
machtigingen voor de incasso.                                                                                                                             
• Er zijn drie leden uitgeschreven wegens wanbetaling.  

 

Bestuursfuncties. De voorzitter deelt mee dat in 2019 tot het bestuur zijn toegetreden:           
• Arend Zoutenbier als commissaris ledenadministratie en evenementencommissie.                           
• Kees Tegelaar als commissaris.                                                                                                                        
• Dirk Heemskerk commissaris rasbemiddeling. Klik onder of boven voor volgende pagina.                                                                                     



• Kees v.d. Weel stopt als fotograaf.                                                                                                                                                            
• Ment v.d. Harst is de nieuwe fotograaf.                               

Ras standaards. De voorzitter doet verslag van het vervangen van 7 rastekeningen, 
aanpassen sommige teksten en erkenning van Marteño. Dit gebeurt in samenwerking met 
de fokkers, John Hartman (standaardcommissie NBS) en de Franse tekenaar L. Frindel, het is 
een flinke klus geweest maar het resultaat mag er zijn.                                                                            
• Collilano  nieuwe tekening.                                                                                                                                                                           
• Gaditano nieuwe tekening en enkele belangrijke aanpassingen tekst.                                          
• Granadino nieuwe tekening.                                                                                                              
• Gorguero nieuwe tekening.                                                                                                                                                                    
• Jiennense nieuwe tekening en blauw schimmel erkend.                                                                                                                                                                         
• Marteño nieuwe tekening en erkend in askleur, blauw zwartgeband en goudkraag.                                                                                                                    
• Moroncelo nieuwe tekening en enkele belangrijke 
aanpassingen tekst.                                                                         
• Morrillero nieuwe tekening.                                                                                                                   
De kleuromschrijving van de Moroncelo is nog niet 
optimaal en wordt nog aangepast. Er wordt nog een 
werkgroep gevormd die de standaard van de Balear 
gaan vernieuwen, e.a. met begeleiding van de SIS 
rascommissie, dit geldt ook voor de Palomo de Clase 
en Veleño waar al concept standaards van zijn. 

Verslag ledenadministrateur. Arend Zoutenbier zegt 
dat we medio juli 2020 236 leden hebben.                                                                                                                                                                           
• opzeggingen   2019 4 stuks.                                                                                                                   
• afgevoerd       2019 3 stuks.                                                                                                                    
• ingeschreven  2019  32 stuks.                                                                                                        
• ingeschreven 1-1 t/m sept. 2020  17 stuks. 

Verslag secretaris. Het verslag/notulen 
Jaarvergadering 2019 ligt ter inzage en staat op de site 
in het menu clubverslagen.                                                                                                                                                
• we hadden 7 bestuursvergaderingen.                                                                                                
• bespreken/regelen zalen Parkoer en diner clugdagen.                                                                                       
• aanvragen ‘’Medaille v.d. Koning’’                                                                                                                              
• bijwonen Voorjaarsoverleg en Jaarvergadering NBS, de bondshow is voor twee jaar 
toegewezen aan de Gelderlandshow. (gaat niet door 2019) 

Bestuursleden aftredend 2021 en stellen zich opnieuw verkiesbaar.                                                                                                                 
• Marcel Fehling voorzitter.                                                                                                                              
• Paul Gieskens commissaris.                                                                                                                           
• Kees Mens penningmeester.                                                                                                      
Kandidaten kunnen zich melden bij de secretaris. 

Ringenbureau. Het ringen bureau heeft in 2019 2109 ringen uitgegeven. 

 

Klik onder of boven voor volgende pagina. 



Allround Kampioenschap 2019.                                                                                                                   
• winnaar Allround regulier Marco v.d. Burg.                                                                                           
• winnaar Allround groeps   Arend Heijne. 

 Allround Kampioenschap 2020.                                                                                                                         
• Allround regulier 16 deelnemers, reeds gekeurd 8.                                                                                       
• Allround groeps 11 deelnemers, reeds gekeurd 7. 

SIS-bulletin/communicatie. Vanwege de gevolgen van de coronacrisis is de mei editie van 
het SIS-bulletin geheel per post verstuurd, dit is duur i.v.m. de portokosten.                                                                               
• In jubileumjaar was het bulletin 70 pagina’s dik, i.v.m. de kosten gaat het weer terug naar 
60 pagina’s.                                                                                                                                                  
• Om ruimte te creëren gaan de rubrieken; bestuur mededelingen en nieuws van het 
Evenemententeam naar de nieuw te lanceren SIS Nieuwsbrief.                                                                 
• De SISredactie ziet ook graag artikels van leden, U kunt ze mailen naar: 
sisredactie@gmail.com en er is ook weer ruimte in het SIS-bulletin voor fokkersadvertenties,  
voor inlichtingen: basmullekes@gmail.com 

SIS-Nieuwsbrief. Er verschijnt nu vier keer per jaar een clubbericht op de site, dit bevat 
verslagen van shows, evenementen en hokbezoeken. Dit wordt uitgebreid met; bestuurs- 
mededelingen, evenementen en promotieactiviteiten en wordt nu ook als nieuwsbrief per 
mail naar de leden verzonden. Leden zonder mail ontvangen het per post.                                        
• Verschijningsdata: maart-juni-september-december. 

SIS-site. De site heeft altijd gedraaid op een server van ons lid Chiel Spaans, die dit 
sponsorde en waar we hem dankbaar voor zijn. Wegens beëindiging van zijn 
werkzaamheden moesten we op zoek naar een ander hostingpakket, hierbij is er iets 
misgegaan en is onze domeinnaam door een andere partij gekocht, waar we onze naam 
weer van konden terugkopen. Dit hebben wij niet gedaan, de site is nu te bereiken via: 
www.de-sis.eu                                                                                                                                            
• De vaste introductie artikels worden vernieuwd/aangepast.                                                               
• De nieuwe ras standaardtekeningen zijn op de site geplaatst.                                                      
• Bij de rassen worden nieuwe artikels geplaatst.                                                                                          
• We willen meer foto’s en filmpjes op de site en zoeken mensen die dit willen doen.                        
• De problemen met het downloaden van het ringenformulier worden opgelost.                           
• Ronald Busscher verzorgd al jaren als webmaster het ontwerp en onderhoud van de site.                
• Marco v.d. Burg biedt zich na de vergadering aan om werkzaamheden voor de site te 
verrichten.                                                 

SIS-Facebookpagina. De SIS pagina wordt druk bezocht, we hebben nu 645 leden waaronder 
ook een aantal fokkers uit Spanje.                                                                                                           
• Het zijn wel vaak dezelfde leden die iets posten, we hopen dat meer leden dit ook gaan 
doen. Arie de Jong houdt als beheerder de pagina goed bij en vreemde of kwetsende 
reacties worden verwijderd.                                                                                                                                                                         
• Er wordt een pagina duivenbemiddeling aan de SIS-facebook pagina gekoppeld die 
beheerd gaat worden door Dirk Heemskerk. Het wordt geen open soort marktplaats maar 
een besloten pagina voor SIS leden. De beste opzet wordt onderzocht en er kwamen 
suggesties uit de zaal die ook in de besluitvorming worden meegenomen.                             
Klik onder of boven voor volgende pagina. 

mailto:sisredactie@gmail.com
mailto:basmullekes@gmail.com
http://www.de-sis.eu/


Evenementen.                                                                                                                                   
Deelgenomen 2019:                                                                                                                                              
• Animal Event, Arend/Bas/Tom, verslag op de site.                                                                                                      

• SIS presentatie Spaanse rassen door Simon Visser bij Bois le Duc in Helmond.                                                  

• Sierduivenshow SZN-november Berkel-Enschot, tv-promotie, verslag site.                                                         

• Dierenparade Assen november Paul/Marcel.                                                                                                       

• Gelderland/NBS Bondshow december Wijchen Bas.                                                                          
Deelgenomen 2020:                                                                                                                                                          

• Europese show Spaanse rassen januari Dortmund, Arend/Bas/Peter, Marcel M./Tom, verslag site.         

• KLN BTT Boskoop januari met groep helpers, verslag site.                                                                                  

• Proffsport Voorjaarsbeurs Houten maart Arend/ Bas/ Simon/Tom/Arthur/Huub/Peter.                          
Nog te bezoeken:                                                                                                                                                                 

• Gelderland/NBS Bondsshow december (gaat niet door)                                                                                

• Dierenparade Assen januari 021.                                                                                                                                    

• KLN BTT Boskoop januari 021.  

Pauze. Lotenverkoop Rachel Schretzmeijer.  

Jubilarissen. De voorzitter bedankt Patrick Janssen en Kees v.d. Weel voor hun vele werkzaamheden 
voor de SIS en benoemd beiden tot Lid van Verdienste en overhandigt ze onder luid applaus de 
bijbehorende Verdienstespeld, de oorkonde en een mooie bos bloemen.                                                                              
• De voorzitter vermeld tevens dat we vier leden hebben die jubilaris zijn, zij zijn niet aanwezig en de 
oorkonde en de bijbehorende jubileumspeld wordt hen toegezonden:                                                                   
• 30 jaar Lammert van Lindenberg.                                                                                                                     
• 30 jaar  Freek van Vliet.                                                                                                                                          
• 25 jaar  P.H.A. Vos.                                                                                                                                                    
• 25 jaar  Peter Vrind. 

Prijsuitreiking. De voorzitter reikt de prijzen uit van de SIS 
jubileumshow 2019, een schitterend houten paneel met de 
afbeelding van het winnende ras gemaakt door Joke Rombouts. 
Ook reikt hij de SIS prijzen uit die te winnen waren op de EZHSV-

show en Gelderland/NBS show. Het fotoverslag van de 
prijsuitreiking staat binnenkort op de SIS-site. 

Duivenveiling. Voor de duivenveiling waren 45 duiven 
aangeboden waarvan er maar een paar verkocht werden, 
hier speelde duidelijk dat we later in het seizoen waren en bij 
iedereen de hokken vol met jonge duiven zitten, volgend jaar 
vergaderen we hopelijk weer in mei. De veiling bracht € 42,-- 
op. 

Loterij. We hadden weer een mooi gevulde prijzentafel die 
deze maal gevuld is door o.a.  Duiven hobbyshop en voeders Van Tilburg en de loterij bracht 
€ 355,-- op. Er werd ook nog een mooi beschilderd houten paneeltje met de afbeelding van 
een Jiennense (geschilderd door Bert Springer) geveild, wat voor € 30,- verkocht werd. 

Sluiting. De voorzitter sluit de vergadering en hierna kon men nog gezellig een drankje 
drinken en genieten via de beamer van foto’s van de nieuwe rastekeningen en van de 
duivenreis naar Baena in Spanje.  

Bas Mullekes.                                                                                                                           


